
zdaję  sobie  sprawę  z  faktu,  że  organizacja  transportu  w  jednostce  samorządu
terytorialnego nie należy do kompetencji Premiera, a jest to indywidualna sprawa
każdego samorządu. Niemniej jednak żywię nadzieję, iż zainteresuję się Pan sprawą
problemów  komunikacyjnych  milionów  Polaków  i  wspólnie  z  Ministrem
Infrastruktury  oraz  przedstawicielami  środowisk  samorządowych  uda  się
wypracować wspólne rozwiązania. 


